
Product Technical Parameters: NS2 Dock 
COOLING FAN

Product Manual(PG-SW2206)

1. This product is designed for heat dissipation of the NS2 Dock original 
    docking station.
2. Equipped with a USB-A interface, it supports power input from the 
    NS2 Dock original docking station and provides USB extended port 
    output.
3. The product is compact, sleek, and easy to operate.
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2-speed fan
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Fan off

USB expansion port output

1. USB Input: 5V, 1.5A

2. USB Output: 5V, 1.0A

Notes:

Product List:

1. Connect the product to the original NS2 Dock base to provide 
    power input.
2. The product features a fan speed selector switch: OFF (fan off) 
    - 1 (low speed) - 2 (high speed); slide the switch to position 1 or 2 
    to activate the cooling fan for the Dock base, or to OFF to turn 
    the fan off.
3. The product includes one USB Type-A expansion port that 
    supports peripheral charging and data transmission.

1. Do not store this product in damp or high-temperature environments.
2. Avoid striking, dropping, puncturing, or attempting to disassemble 
    the product to prevent unnecessary damage.
3. Do not dismantle the product unless you are a qualified 
    professional, as unauthorized disassembly will void the warranty.
4. This product contains electronic components such as capacitors 
    and must not be disposed of improperly; please recycle through 
    certified e-waste facilities.
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Product Instructions:

Product Features:

Product Diagram:

 NS2 Dock 散热风扇
产品说明书(PG-SW2206)

1. 本产品用于NS2 Dock原装底座散热使用。
2. 配备USB A接口，支持NS2 Dock原装底座为产品提供电源输入，
    支持USB扩展口输出。
3. 产品精巧简洁，操作简单。

USB电源接口

2档风速

1档风速

风扇关闭

USB扩展口输出

1. USB 输入:  5V、1.5A
2. USB 输出:  5V、1.0A

性能参数:

注意事项：

产品清单：

1. 将产品接入NS2 Dock原装底座，为产品提供电源输入；
2. 本产品具备风扇开关，OFF档(关闭)-1档(低速档)-2(高速档)，
    拔动开关到1档或2档，可开启风扇给Dock 底座散热，拔动开
    关到OFF档关闭风扇。
3. 本产品具备一个USB A扩展输出口，支持给外设充电与数据传输。

1. 请不要把本产品在潮湿或高温地方存储。
2. 请不要敲击、摔打、刺穿、或试图去分解本产品，以免对
    产品造成不必要的损害。 
3. 非专业人员请勿拆卸本产品,否则不在售后保修服务内。
4. 产品内有电子电容等电子材料，不可随便丢弃，须集中给有
    资质的回收机构。
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操作使用说明：

FOR NS2 Dock


